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Lakástörvény:  
össztűz alatt az új javaslat 

2. oldal 

Újranyitottak a kulturális 
terek, a BFMK-ban is

6. oldal 

Vásárhely volt 
az ország tájfutó 
fővárosa

7. oldal 

BÜDZSÉ • Visszaadja a kormány az elvett 600 milliót

Amikor előny a szegénység
B. T. - K. A.

 Hódmezővásárhely álta-
lános működési támogatás-
ként kapja vissza az iparűzé-
si adó megfelezésével elvett 
600 millió Ft-ot. Gulyás 
Gergely Miniszterelnöksé-
get vezető miniszter május 
6-án jelentette be, hogy a 25 
ezer lakos feletti települések 
arányosan és méltányosan, 
politikai oldalaktól függet-
lenül, adóbevételek, adóe-
rő-képesség és a költségve-
tési helyzet alapján kapnak 
összesen 23 milliárd Ft-ot. 
Márki-Zay Péter polgár-

mestert váratlanul érte a hír, 
de örül neki. 
 A Miniszterelnökséget vezető 
miniszter a május 6-i Kormányin-
fón azt is elmondta, a helyi iparűzési 
adó felezése miatt kiesett bevételek 
kompenzálására a 25 ezer fő feletti 
településeket az adóbevételek, az 
adóerő-képesség, a költségveté-
si helyzet alapján 3 kategóriába 
osztották és ez alapján döntöttek 
a kompenzációról: A leggazda-
gabb önkormányzatok fejlesztési 
támogatásokat kapnak, működési 
támogatást nem.  A második kate-
góriába tartozók a kieső iparűzési 
adó bevétel 75%-át kapják, a leg-
szegényebb településeknél 100% a 
kompenzálás mértéke. Márki-Zay 

SZONDÁZNAK • A Medián most méri a közvéleményt

Szupercsatatér lehet 
Vásárhely 2022-ben

MUNKATÁRSUNKTÓL

 Mi az első 3 dolog, ami 
eszébe jut Lázár Jánosról? És 
Márki-Zay Péterről? Lapunk 
több forrásból is úgy érte-
sült, hogy telefonos köz-

vélemény-kutatást végez a 
Medián a hódmezővásárhe-
lyiek körében. A kutatócég 
megerősítette információn-
kat.  
 Egyre több, szoros eredményt 
ígérő - szupercsatatérnek keresz-
telt - választókerületben végeznek 

közvéleménykutatást arról, milyen 
a támogatottságuk és az elfoga-
dottságuk a jövő évi országgyűlési 
választásokon indulni kész politiku-
soknak. 

Folytatás a 3. oldalon

Péter polgármester a Vásárhelyi 
Médiacentrumnak elmondta, örül 
annak, hogy a kiesett adóbevételeket 
100%-ban kompenzálja döntésével 
a kormány, amely összeggel a költ-
ségvetés összeállításakor is számolt 
a város. Kérdésünkre a polgármester 
azt válaszolta, hogy a város költség-
vetése  ezzel a 600 millió forinttal 
kiegészülve stabil lesz. Ugyanakkor 
azt is hozzátette, hogy ezen kívül 
is számoltak még egy 1,38 milliárd 
forintnyi bevétellel, azzal az összeg-
gel, amelyet a kormánypárti vezeté-
sű megyei jogú városok megkaptak 
december 24-én, de az ellenzékiek 
nem.

Folytatás a 3. oldalon

ISKOLABUSZ • Biztosított az iskolás 
gyermekek szállítása

Ősszel új 
pályázatot 
írnak ki
B. T. - K. A.

 A Jovány Busszal szembe-
ni eljárások, a kormányhi-
vatal jelenleg is tartó ügy-
intézése Jovány Gyula, mint 
egyéni vállalkozó kérelme 
ügyében, más szolgáltatók 
hiánya egyaránt hozzájárult 
ahhoz, hogy május 10-e óta 
az önkormányzat az iskola-
busz szolgáltatást korábbi 
formájában megszüntette, 
csak az óvodásokat hordja 
be külterületről. A tankerü-
let azonban megbízta a Vo-
lánbuszt, így a nagyobbak 
szállítása is megoldódott.
A hódmezővásárhelyi önkormány-
zat még 2020 októberében kötött 
szerződést a Hódmezővásárhelyi 
Tankerületi Központtal a fiatalok 
szállításáról. A városvezetés akkor 
a legjobb ajánlatot benyújtó, Jovány 
Busz Kft-t bízta meg a feladattal, a 
céget azonban márciusban 3 hónap-
ra felfüggesztette a kormányhivatal, 
Jovány Gyula egyéni vállalkozóként 
pedig még nem kapott engedélyt 

arra, hogy végezhesse ezt a munkát. 
Az önkormányzat saját járművei-
vel egy ideig ingyenesen látta el ezt 
feladatot, közben megpróbált másik 
vállalkozót találni, de nem sikerült.
A hónap elején még az önkormány-
zat buszaival jöhettek iskolába a 
Hódmezővásárhely külterületén élő 
diákok, május 10-től, a jelenléti ok-
tatás újbóli bevezetésétől kezdődően 
azonban már maga a tankerület vé-
gezteti ezt a feladatot a Volánbusz-
szal. Szerkesztőségünk megkereste 
a Tankerületi Központot, akik vá-
laszukban kiemelték, szerintük az  
önkormányzat szerződést szegett, 
de ők ennek ellenére is biztosítják a 
tanulók szállítását. 
Az erre vonatkozó megállapodás-
ban az állt, hogy az önkormányzat 
szállíttatja a fiatalokat, a tankerület 
pedig finanszírozza a rá eső részt. 
Ennek teljesítése azonban 2021 
márciusában kérdésessé vált, mi-
után a Jovány Busz Kft. engedélyét 
felfüggesztették és a szakember 
egyéni vállalkozóként sem kapta 
még meg a szükséges okmányokat.

Folytatás a 3. oldalon

JOVÁNY GYULA SEM CÉGÉVEL, SEM EGYÉNI VÁLLALKOZÓKÉNT NEM TUDTA ELLÁTNI AZ 
ISKOLABUSZT SZOLGÁLTATÁST. A KFT. FELFÜGGESZTÉSE JÚNIUS 5-ÉN JÁR LE.

NEM TUDNI, KINEK A MEGBÍZÁSÁBÓL VÉGZIK A KÖZVÉLEMÉNY-KUTATÁST HÓDMEZŐVÁSÁRHELYEN
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MINISZTERELNÖK-JELÖLTI VERSENY • Úgy tűnik teljes a lista

Karácsony Gergely is 
bejelentette indulását

PARLAMENT • Fideszes polgármesterek is 
ellenzik párttársuk javaslatát

Több mint 
marhaság, 
1000 milliárdos 
vagyonvesztés
MUNKATÁRSUNKTÓL

 Még Fideszes önkormány-
zati vezetők is felemelték 
szavukat egy párttársuk által 
benyújtott törvényjavaslat 
ellen, amely alapján azok a 
lakók, akik 2020. december 
31-e előtt is bérlők voltak, a 
lakásokat a forgalmi érték 
10,5-30 százalékáért vehet-
nék meg az önkormányza-
toktól, amennyiben jelzik ez 
irányú szándékukat. Ez szá-
mos polgármester szerint 
az önkormányzati vagyon 
elherdálása lenne, ami rá-
adásul az ügyeskedőknek és 
a lakásmaffiának kedvezne, 
és jól jönne bizonyos kor-
mányhoz közel álló, budai 
bérlakásokhoz jutó körök-
nek is.
 A javaslat indokolása szerint 
egyébként ezáltal „magyar családok 
minél szélesebb körben szerezhet-
nek lakástulajdont”, ám a javaslat 
alapján azt sem lehetne megakadá-
lyozni, hogy valakik megvegyék a 
lakást töredékáron, majd akár már 
másnap piaci értékben túladjanak 
rajta.
Több képviselő és szakértő is attól 
fél, hogy ez tovább mélyíti a lakhatá-
si szegénységet és válságot. A Telex 
azt írja, a Periféria Központ gyűjtése 
szerint a Fidesz–KDNP-vezetésű 
önkormányzatok legalább 1000 db 
önkormányzati lakással rendelkez-
nek. Ez azt is jelenti, hogy egyenként 
tízmilliárdos nagyságrendű vesz-
teség érheti őket, ha a lakáspriva-
tizációs törvényjavaslat átmegy a 
parlamenten.
Cser-Palkovics szerint a lakáspo-
litika az önkormányzatok ügye, 
az önkormányzati lakások pedig a 
települések vagyonának fontos ré-
szét képezik. Cser-Palkovics mellett 
azonban Budapest XVI. kerületének 
polgármestere, Kovács Péter is azt 
írta, a javaslat egyszerűen marha-
ság. Ezzel a véleményével egyetér-
tett Németh Zoltán, a XXII. kerület 
szintén Fideszes alpolgármestere.

A közvagyon felszámolása 
helyett bérlakásépítést! 

 A Magyar Önkormányzatok 
Szövetsége, amelynek Hódmező-
vásárhely is tagja, május 16-án az 
önkormányzati bérlakás állomány 
megmentéséért és nemzeti bérla-
kás program indításáért tett közzé 
állásfoglalást. A MÖSZ arra kéri a 
Magyar Országgyűlés felelős tagja-

it, hogy ne vegyék tárgysorozatba a 
hazai önkormányzati bérlakásállo-
mány felszámolására irányuló ön-
álló képviselői indítványt. Egyúttal 
kezdeményezik, hogy az elmélyülő 
hazai lakhatási válság felszámolása 
érdekében, a kormány mielőbb in-
dítson be egy nemzeti bérlakásépí-
tési programot az önkormányzatok 
bevonásával.
A még önkormányzati tulajdonban 
lévő százezres önkormányzati laká-
sállomány kényszer privatizációját 
értéken alul írja elő a törvényja-
vaslat, miközben az előterjesztője 
egy szót sem ejt arról, hogy milyen 
társadalmi-gazdasági következmé-
nyekkel számolt. Nem valószínű - 
írják, hogy a kormánypárti képviselő 
tisztában volt azzal, hogy törvény-
javaslatával több mint 1000 milliárd 
forint értékű önkormányzati bér-
lakás állomány felszámolására tesz 
javaslatot, ami rendkívül jelentős 
közvagyonvesztéssel is együtt jár.

Vásárhelynek sem 
mindegy 

 Hódmezővásárhely 481 bérlakást 
tart fenn. Márki-Zay Péter szerint 
a javaslat megvalósulása esetén 
hatalmas önkormányzati vagyont 
herdálnának el, nem csak a városnak 
jelentene milliárdos anyagi vesz-
teséget, de a lakhatásra szorulókat 
is nehéz helyzetbe hozná. A nagy-
családosoknak és a kisebbségiek-
nek hagyományosan nem adnak ki 
ugyanis a szabad piacon bérlakást, 
a fiataloknak pedig még nincs miből 
lakást venni. Ha állami kötelezett-
ségből el kellene adni a lakásokat, 
valószínűleg nem maradna mit bér-
be adni. 
Kérdés, hogy a javaslat jelenlegi for-
májában, vagy bárhogy átmegy-e a 
parlamenti szavazáson. 

HÓDMEZŐVÁSÁRHELY 481 BÉRLAKÁST 
TART FENN, KÖTELEZŐ ELADÁSUK ESETÉN A 
RÁSZORULÓKNAK NEM TUDNA SEGÍTENI AZ 

ÖNKORMÁNYZAT

MUNKATÁRSUNKTÓL

 Május 15-én, gyerekkora 
helyszínén, Nyírtasson je-
lentette be Karácsony Ger-
gely, hogy indul a minisz-
terelnök-jelölt választáson. 
Stadiont nem ígért a falu-
nak, de azt igen, hogy “nem 
az egy százaléknyi kiváltsá-
gosokért, hanem a 99 szá-
zalékért” szeretne dolgozni. 
Ezzel a Dobrev Klára, Feke-
te-Győr András, Jakab Péter, 
és Márki-Zay Péter mellett ő 
is felsorakozott az aspirán-
sok közé.
 A 2021-es ellenzéki előválasztás-
nak már Wikipédia oldala is van. Ott 
olvasható, hogy 2020. december 20-
án megállapodás született hat ma-
gyar ellenzéki párt (Jobbik, DK, Mo-
mentum, LMP, Párbeszéd, MSZP) 
között, a 2022-es országgyűlési 
választáson való együtműködésről. 
Ennek tartalma, hogy a választáson 
közös listát és mind a 106 választói 
körzetben közös jelöltet állítanak, 
valamint ezeket a jelölteket, és a 
miniszterelnök-jelölt személyét 
előválasztáson fogják eldönteni. A 
döntés szerint az előválasztási fo-
lyamat 2021. október 23-ig lezajlik. 
Az előválasztás várhatóan az év 
augusztusában kezdődik, és való-
színűleg az aHang civil szervezet 
szervezi majd. Az egyéni képvi-
selőjelölteket egy, a miniszterel-
nök-jelöltet két fordulóban fogják 
megválasztani, a szavazáson pedig a 
választókorú polgárokon kívül azok 
is részt vehetnek, akik az országy-
gyűlési választás időpontjáig betöl-
tik a 18. életévüket.
A Republikon Intézet 2020. márci-
us 10-én javaslatot dolgozott ki a 
2022-es ellenzéki előválasztásokra.  
Az IDEA Intézet 2020. július végi 
kutatásában a megkérdezett nem 
kormánypárti választók közel há-
romnegyede a közös ellenzéki listát 
és a közös ellenzéki képviselőjelöl-

tekkel történő indulást támogatta, 
míg a Publicus augusztusban két-
harmadnyira mérte azon ellenzéki 
választók arányát, akik szerint az 
előválasztás növelné egy esetleges 
ellenzéki miniszterelnök-jelölt tá-
mogatottságát.
A Wikipédiás szócikk szerint szep-
tember 18-26. között lesz az elő-
választás első fordulója, ekkor 
választják az országgyűlési egyéni 
választókerületi jelöltek, illetve le-
het voksolni a miniszterelnök-jelöl-
tekre is. Aki a képviselőjelölt-jelöl-
tek közül a legtöbb szavazatot kapja, 
azt a személyt indítja a 2022-es ta-
vaszi országgyűlési választáson az 
adott választókerületi mandátumért 
a hatpárti ellenzéki együttműködés. 
Ha a miniszterelnökjelölt-jelöltek 
közül senki nem szerzi meg a szava-
zatok abszolút többségét, vagyis az 
összes voks felét és annál legalább 
egy szavazattal többet, akkor máso-
dik forduló következik.
A második fordulót ebben az esetben 
október 4-10. között tartják meg.
Márki-Zay Péter, akkor ami-
kor Karácsony Gergely megtette 
a bejelentését, Békés megyében 
kampányolt. - Bátran kijelenthet-
jük, hogy Orbán Viktor megásta a 
demokrácia sírját. Ki kell jutnunk 
ebből a mély gödörből, nem jobbra, 

nem balra, hanem felfelé - mondta 
Békéscsabán tartott sajtótájékoz-
tatóján, amelyen azt is bejelentette, 
az ellenzéki összefogás részeként a 
Mindenki Magyarországa Mozga-
lom Gyulán a Momentumos Mikóné 
Hirth Beátát, Békéscsabán pedig a 
jobbikos Stummer Jánost támogatja. 
A független miniszterelnök-jelölt 
úgy látja, hogy Békés megye mára 
Románia mögé süllyedt a gazdaság, 
az életszínvonal, a munkabérek és a 
korrupció tekintetében.
Márki-Zay - miközben abszolút 
támogatja az előválasztás intézmé-
nyét - kifogásolja, hogy a 106 egyéni 
körzetben nem lesz 2. forduló, il-
letve, hogy a független jelölteknek 
előre meg kellene mondaniuk, me-
lyik frakcióba ülnének be győzelmük 
esetén. 
A vásárhelyi politikus egyéniben is 
indul a Csongrád-Csanád megyei 
4-es választókörzetben, jelöltségét 
támogatja a Momentum és a Jobbik, 
illetve Tóth Bertalan, az MSZP elnö-
ke is így nyilatkozott, igaz, egyelőre 
még nem a párt, hanem a saját ne-
vében. Ha Márki-Zay lesz a befutó az 
egyéni körzetben az előválasztáson, 
akkor 2021 tavaszán Lázár Jánossal 
mérkőzhet majd a mandátumért. 

ÚGY TŰNIK, MEGVAN KIK INDULNAK (FORRÁS: INDEX)

MÁRKI-ZAY ÉS KARÁCSONY: SZÖVETSÉGESEK, AKIK A MINISZTERELNÖK-JELÖLTI 
ELŐVÁLASZTÁSON ELLENFELEK LESZNEK
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Városunk

Folytatás a címoldalról

 Az egyik helyi kormánypárti hír-
portál szerint „korántsem a véletlen 
műve, hogy a Márki-Zay-féle önkor-
mányzatnak 600 millió forint műkö-
dési támogatást ítéltek oda – éppen 
annyit, amennyit a (szerintük ballibe-
rális) polgármester korábban a Lázár 
János országgyűlési képviselőnek írt 
levelében kért.” Ők ez alapján joggal 
feltételezik, hogy, „Lázár gőzerővel 
dolgozott és lobbizott azért, hogy se-
gítse a várost.”
Márki-Zay Péternek azt levelét, 
aminek kapcsán most a portál most 
azt sejteti, hogy az országgyűlési 
képviselő intézte el a 600 milliót 
a városnak, valójában egyszerűen 
továbbküldték, úgymond illetékes-
ségből, a Magyar Államkincstárnak.
Márki-Zay  már a Vásárhelyi TV 
adásában is rámutatott arra az el-
lentmondásra, hogy egyszerre nem 
dőlhet el valami „arányosan, befo-
lyásolástól mentesen” és „gőzerős 
lobbizással”. - Büszkélkednek az-
zal, hogy politikamentes, másrészt 

büszkélkednek azzal, hogy ők be-
folyásolták. A kettő kizárja egymást 
- mondta az Időben műsorában. 
Később, egy kérdésre válaszolva úgy 
foglalta össze az ügyet, hogy „A 600 
milliót a szegénységnek köszönhetjük, 
a szegénységet meg Lázárnak”.
Gulyás Gergely kancelláriaminiszter 
szerint vizsgálták a besorolásnál az 
adot önkormányzat pénzügyi, költ-
ségvetési helyzetét, ezt most éppen 
egy több mint 700 millió Ft-os tétel 
rontja, ennyit kell a Belügyminisz-
tériumnak visszafizetni a 2010-es 
évek elején felvett támogatások 
szabálytalanul felhasználása miatt. 
Szintén egy évtizeddel ezelőtt kelet-
kezett az a 46 milliós teher, ami egy 
Lázár János által - az Elios érkezése 
után - felmondott közvilágítással 
összefüggő szerződés miatt maradt 
több éves pereskedés után a maiak-
ra. Ezek a kellemetlen, régről maradt 
„adósságok” most a legszegényebb 
kategóriába sorolták a várost és így 
hozzásegítették a 100 %-os kom-
penzációhoz. 

BÜDZSÉ • Visszaadja a kormány az elvett 
600 milliót

Amikor előny  
a szegénység

A LEVÉL SZERINT NEM TARTOTTA ILLETÉKESNEK MAGÁT LÁZÁR JÁNOS

SZONDÁZNAK • A Medián most méri a közvéleményt

Szupercsatatér lehet 
Vásárhely 2022-ben

Folytatás a címoldalról

 A Závecz Research és a Medián 
is szondázta az utóbbi időszakban a 
választópolgárokat. Utóbbi kutató-
cég figyelme a napokban Hódmező-
vásárhelyre szegeződött. 
Szerkesztőségünk több forrásból is 
úgy értesült, hogy május közepe óta 
több napon át telefonon kérdezi ki a 
vásárhelyieket a Medián. A felmérés 
alaposnak mondható, hiszen közel 
20 percig faggatják a lakosokat.
Egyebek mellett a következő tartal-
mú kérdéseket tették föl a kutatók:
Szívesen látná-e Lázár Jánost kor-
mányzati pozícióban?
Mi a véleménye Lázár János vidékfej-
lesztési tervéről?
Milyennek látja a kormány koronaví-
rus járványkezelését?

Mennyire hátráltatja Márki-Zay Pé-
tert országos politikai ambíciója pol-
gármesteri teendőiben?
Be kellene-e fejeznie előbb a polgár-
mesteri ciklusát Márki-Zay Péternek, 
mielőtt országos politikával kezd fog-
lalkozni?
Milyen beruházásnak tartja a 
tram-traint?
Korrupt politikus-e Lázár János, Már-
ki-Zay Péter, Orbán Viktor, Szijjártó 
Péter?
Szavazna-e az ellenzéki összefogás 
miniszterelnök-jelöltjére?
Mennyire tartja alkalmasnak az ellen-
zéki pártok jelöltjeit?
Szavazna-e a Momentumra, Jobbikra, 
stb.?
Kit támogatna a térség országgyűlési 
képviselőválasztásán?
Mire kellene fókuszálnia most a ma-

gyar kormánynak? Stadion építés, 
egészségügy, gazdaság újraindítás?
Támogatná-e Gyurcsány Ferencet 
vagy Dobrev Klárát?
Mi a véleménye Karácsony Gergelyről, 
Fekete-Győr Andrásról?
Fejlődött-e Hódmezővásárhely az el-
múlt években?
Mi az első 3 dolog, ami eszébe jut Lázár 
Jánosról? És Márki-Zay Péterről?
Szerkesztőségünk megkereste a 
Mediánt, ahol megerősítették ér-
tesülésünket. Rákérdeztünk, hogy 
sajtótermék vagy politikai szerve-
zet megbízásából dolgoznak-e, de 
erre nem kívántak válaszolni. Arra 
vonatkozóan, hogy publikálják-e a 
vizsgálat eredményét, azt felelték, 
az a megrendelő döntésétől függ. 

ISKOLABUSZ • Biztosított az iskolás gyermekek szállítása

Ősszel új pályázatot 
írnak ki

Folytatás a címoldalról

 Mi mindent megtettük - mondta 
az üggyel kapcsolatban Márki-Zay 
Péter, egyrészt hogy Jovány Gyula 
megszerezhesse a szükséges enge-
délyeket, vagy hogy találjunk másik 
szolgáltatót. Miután a kormányhi-
vatal ellehetetlenítette a vállalkozót, 
erre nem akadt önként jelentkező. 
Mi három hétig a saját költségünkön 
szállítottuk a diákokat. 
A tankerület ezt követően továbbra 
is kérte az önkormányzatot a telje-
sítésre. Miután Jovány Gyula, egyéni 
vállalkozó engedélyei nem érkez-
tek meg, a város sem tudott eleget 
tenni a teljesítési feltételeknek, így 

azt a tankerületi központnak kellett 
átvállalnia. Az óvodásokat változat-

lanul az önkormányzat szállítja be a 
város külterületeiről. 

VAKCINA • Sok tizenéves a védettségi igazolvány miatt kéri az oltást

Már fiatalokat is oltanak
B. T. 

 Hódmezővásárhelyen is 
elkezdődött a 16-18 éves 
korosztály Pfizer vakcinával 
való beoltása. Megkérdez-
tünk néhány vásárhelyi 16-
18 évest, ők miért döntöttek 
a védőoltás felvétele mellett.
 Nem csak a jelen lévő katonák 
miatt ment katonás rendben május 
13-án az oltás a Csongrád-Csanád 
Megyei Egészségügyi Ellátó Köz-
pontjában Hódmezővásárhelyen. 
Folyamatosan és rendezetten érkez-

tek és távoztak az érintettek, ottjár-
tunkkor nem volt nagy tumultus. Az 
általunk megkérdezett 16-18 éves 
fiatalok elmondták, percre pontosan 
meg volt határozva, hány órára kel-
lett jönniük. 
Én azért jöttem, hogy legyen nyaram. 
Nem csak bulizni szeretnék, hanem 
diákmunkát vállalni is - mondta ér-
deklődésünkre egy 16 éves fiú, aki 17 
éves testvérével együtt érkezett az 
oltópontra. Az idősebb fiú hozzátet-
te, ő is a szabad nyár miatt szerette 
volna minél hamarabb beoltatni 
magát, és mert ezt társadalmilag is 
fontosnak tartja. Mindketten körül-

belül két hete regisztráltak oltásra.
De nem is volt szükség ilyen úgy-
mond hosszú időre. Egy lány, aki 
júniusban tölti be a 18. életévét, azt 
mesélte nekünk, hogy ő csak múlt 
szombaton döntött a regisztráció 
mellett. Egy kicsit utazni a nyáron, 
és a barátaival is minél több időt 
szeretne tölteni, ezért számára nem 
is volt kérdéses, hogy regisztrálni 
fog az oltásra. Mivel ő már túl volt 
az oltáson, elmondta, bent minden 
gördülékenyen haladt.
Találkoztunk olyan fiatallal is, aki 
azt mondta, mivel a családban min-
denki megkapta már az oltást idő-

sebb rokonai közül, ezért, és mert 
szeretne felelősen gondolkodni, ő is 
beadatja magának. Azt is elmondta, 
hogy ezen kívül jó alkalom a mai 
azért is, mert most Pfizert kaphat, 
amit egyébként is megbízhatónak 
tart.  Mindezek ellenére több fiatal 
azt mondta, úgy érzik, nincs is más 
választásuk, ha vissza akarnak térni 
a régi életükhöz. Mert csak az oltási 
igazolvány segítségével kezdhetnek 
el például újra amatőr szinten spor-
tolni, vagy éppen fesztiválokon részt 
venni, ha lesznek ilyenek. Ezért pe-
dig megéri nekik, hogy felvegyék a 
védőoltást. 

JÚLIUS ELEJÉRE MÁR KIALAKULHAT 
A VÉDETTSÉG, AZ IGAZOLVÁNY MÉG 

HAMARABB MEGÉRKEZIK

 A JÖVŐ TANÉVRE ÚJ PÁLYÁZATOT ÍRNAK KI (A KÉP ILLUSZTRÁCIÓ)
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KÚRIA • Elkésett a Csongrád-Csanád Megyei Kormányhivatal

Krupiczer Ferenc 
képviselő marad
SOÓS KATA

 Cseri Tamás feljelentése 
alapján, a Juhász Tünde ál-
tal vezetett Csongrád-Csa-
nád Megyei Kormányhivatal 
pert indított Krupiczer Fe-
renc képviselő ellen, mert 
állításuk szerint összefér-
hetetlen és méltatlan a kép-
viselőségre. Egy új eljárás-
ban a Szegedi Törvényszék a 
végzésében kifejtette, hogy 
a Kormányhivatal saját hi-
bájából lekéste a perindítási 
határidőt, így igazolási ké-
relmet nem nyújthat be.
 A pert arra alapozták, hogy a 
KrupArt Kft. működtette a Rádió 
Colort, mely Kft.-nek tulajdonosa 
és ügyvezetője vagyok. Képviselővé 
választásom után haladéktalanul 
intézkedtem a rádió megszünteté-
séről, és ezt jeleztem is Márki-Zay 
Péter polgármester úrnak. Ezzel 
eleget tettem a Magyarország he-
lyi önkormányzatairól szóló 2011. 
évi CLXXXIX. törvény előírásainak. 
Cseri Tamást ez nem zavarta, addig 
erősködött, míg a Csongrád-Csanád 
Megyei Kormányhivatal be nem adta 
keresetét a Szegedi Törvényszéknek.
-írja Krupiczer Ferenc a Facebook 
oldalán.

Ezek után hosszú bírósági eljárások 
követték egymást. Első fokon rész-
ben Krupiczer Ferencnek, részben 
a Kormányhivatalnak adott igazat a 
bíróság. Másodfokon a Fővárosi Tör-
vényszék ítélkezett. Döntése szerint 
eljárási hibát vétett az elsőfokú bí-
róság, így új eljárás lefolytatására 
kötelezte a Szegedi Törvényszéket. 
Az új eljárásban a Szegedi Törvény-
szék a végzésében kifejtette, hogy 
a kormányhivatal saját hibájából 
lekéste a perindítási határidőt, így 
igazolási kérelmet nem nyújthat be.
A kormányhivatal Cseri Tamás be-
jelentése alapján már az összefér-
hetetlenséget tárgyaló közgyűlés 
megtartása előtt tudott az ügyről, 

FELJELENTÉS • A helyi Fidesz-KDNP 
korrupciógyanúra hivatkozva fordult  
a rendőrséghez

Nyomoznak 
busztender 
ügyben
B. D.

 Tanúkat hallgattak ki a 
vásárhelyi Fidesz-KDNP 
feljelentése alapján indult 
nyomozásban a helyi közös-
ségi közlekedés feladatellá-
tására kiírt buszpályázattal 
kapcsolatban. A kormány-
párti szervezet által meg-
jelölt négy bűncselekmény 
gyanúja közül csak egy mi-
att vizsgálódik a rendőrség. 
Gyanúsított nincs, “felderí-
tés” folyik.
 Tavaly december 16-án az ötből 
három vásárhelyi Fidesz-KDNP 
önkormányzati képviselő meg-
szavazta, hogy a város szerződést 
kössön az anyagilag legkedvezőbb 
ajánlatot benyújtó buszos céggel 
a helyi közösségi közlekedés fel-
adatainak ellátására, egy hónappal 
később viszont már sajtótájékozta-
tót hívott össze – lapunkat viszont 
nem invitálta – a kormánypárt helyi 
szervezete, amin bejelentették, kor-
rupciós bűncselekmények gyanúja 
miatt feljelentést tesznek az ügyben 
a Legfőbb Ügyészségen. Kifejtették, 
a vádhatóságtól az eljárás teljes és 
alapos kivizsgálását várják, mert 
feltételezéseik szerint fennállhat a 
költségvetési csalás, hivatali visz-
szaélés, hivatali vesztegetés, vagy 
hivatali vesztegetés elfogadásának 
bűntettének alapos gyanúja, de akár 
más cselekmények is.

Szerkesztőségünk megkereste a 
Legfőbb Ügyészséget, hogy hol tart 
az ügy vizsgálata. Fazekas Géza 
főosztályvezető ügyész, sajtószóvi-
vő válaszában azt írta: “a kérdezett 
ügyben tettek feljelentést, de nem 
a Legfőbb Ügyészségen. Adataink 
szerint – kizárási indítvány elbí-
rálását követően – a Békés Megyei 
Rendőr-főkapitányság 2021. február 
17-én rendelt el nyomozást hivatali 
visszaélés bűntette miatt. Gyanúsí-
totti kihallgatás nem történt, ami azt 
jelenti a büntetőeljárási szabályok 
szerint, hogy a nyomozás felderítési 
szakban van, annak ura a nyomozó 
hatóság, és nem az ügyészség.”
Ezek után a rendőrséghez fordul-
tunk, ahol arról tájékoztattak, hogy 
a megkeresésünkben megjelölt eljá-
rás során tanúkihallgatás történt, az 
ügy a Békés Megyei Rendőr-főkapi-
tányság gazdaságvédelmi osztályán 
folyamatban van.
A városháza álláspontját is kikértük 
a jelenlegi fejleményekről. A polgár-
mesteri hivataltól kapott válaszban 
leszögezték, hogy mindent a törvé-
nyeknek megfelelően hajtottak vég-
re az eljárás során, akkor is, amikor 
ajánlattételre került sor. Hangsú-
lyozták, Jovány Gyula nem volt ver-
senyelőnyben, hiszen ugyanolyan 
esélyekkel indult az ajánlattételen, 
mint bárki más. Megerősítették, a 
nyomozás valóban tart, több kol-
légát tanúként már meghallgattak 
az ügyben. 

SZAKMABEMUTATÓ • A táboroztatási díj felét állja a kamara

Pályaorientációs 
táborokat szerveznek
BOROS TAMÁS

 Kis létszámú táborokat 
indít idén is az általános is-
kolásoknak a hódmezővá-
sárhelyi Szakképzési Cent-
rum (HSZC) és a Csongrád 
Megyei Kereskedelmi és 
Iparkamara. Utóbbi át is vál-
lalja a szülőktől a táborok 
díjának 50%-át, számolt 
be róla május 10-i sajtótá-
jékoztatóján Hegedűs Zol-
tán, a Hódmezővásárhelyi 
Szakképzési Centrum kan-
cellárja, valamint dr. Kőku-
ti Attila, a Csongrád Megyei 
Kereskedelmi és Iparkamara 
elnöke.
 A tavalyi évben próba jelleggel 
indultak el a szakmaspecifikus tá-
borok, amelyeket nagy sikerrel ren-
deztek meg, és többen kérték, hogy 
legyen ezeknek folytatása. Tavaly 
3 városban (Hódmezővásárhely, 
Szentes, Csongrád) mintegy 40-50 
általános iskolás diáknak tartottak 
nyáron pályaorientációs táborokat, 
mondta Hegedűs Zoltán. A járvány-

helyzet javulása, remélik, most is 
lehetővé teszi a táborok létrehozá-
sát. Kőkuti Attila elmondta, azért is 
kellett ezeket a programokat életre 
hívni, mert azt vették észre néhány 
évvel ezelőtt, hogy egyre kevesebb a 
szakember.
Jelenleg 4 városban (Hódmezővá-
sárhely, Szentes, Makó, Csongrád), 
9 intézmény 13 nyári tábort ajánl 
a szülők és a diákok figyelmébe, a 
szakmák széles spektrumát figye-
lembe véve, mondta Hegedűs Zol-
tán. Ez mintegy 200 diák hasznos 
nyári időtöltését teszi lehetővé, tette 
hozzá. Az együttműködésnek kö-
szönhetően a nyári táborok részvé-
teli díjának 50%-át állja a kamara, 
így a szülőknek szinte minden eset-
ben 10 ezer forintnál kevesebbet kell 
majd fizetniük.
A HSZC így szeretné bemutatni az 
általános iskolásoknak azt a 46 
szakmát, amit intézményeikben ta-
nulni lehet, amikben szakembereket 
képeznek.
Kőkuti Attila elmondta, ma már szá-
mos olyan szakma van, amit a szülők 
nem is ismernek, ezért is fontos a 
gyerekeket minél gyorsabban meg-

ismertetni velük. Az informatikának 
és a robotizációnak döntő jelentősé-
ge lesz az elkövetkezendő években. 
Örül, hogy végre nem csak online 
módon lehet szakmákat bemutatni 
és a diákokkal találkozni.
A táborokra június 21 és augusztus 
27 között kerül sor, tehát az egész 
nyári szünetben. A tanulók üzem-
látogatásokon, informatikai foglal-
kozásokon, illetve színes, interaktív 
programokon vesznek majd részt 
az 1 hetes foglalkozások alkalmá-
val. Hegedűs Zoltán azt mondta, 
a csoportok létszáma változó, de 
kisebbeket terveznek 8-10-12 fővel, 
esetleg lehet ahol 20 gyermek lesz.
A pontos részletekért keressék fel a 
HSZC, vagy a tagintézmények hon-
lapjait. Itt is és a közösségi média 
felületeken is megjelentek már in-
formációk a táborokkal kapcsolat-
ban. 

és mint felügyeleti hatóságnak saját 
hatáskörben azonnal el kellet volna 
indítania a vizsgálatot. Nem tette. 
Ehhez képest a perindítási határidő 
lejárta után kívánt pert indítani. 
Teljesen jogszerűtlen, dilettáns 
döntés volt. Ezt a Kúria is így látta, 
így nekem adott igazat. Ezzel az ügy 
lezárult, „további jogorvoslatnak 
helye nincs” – rögzíti a végzés.
-folytatja a Facebookon Krupiczer 
Ferenc.
A képviselő azt is hozzátette, hogy 
összeférhetetlenségről, a rádió 
megszüntetése érdekében tett in-
tézkedéseiről, a megszüntetés fo-
lyamatáról tájékoztatta Márki-Zay 
Péter polgármestert. 

 KRUPICZER FERENC KÉPVISELŐ MARADHAT (KORÁBBI FELVÉTEL)

HULLADÉKUDVAR • Lezárult  
a közbeszerzési eljárás

Jövő ilyenkorra 
felépül
MUNKATÁRSUNKTÓL

 Lezárult a közbeszerzés: 
egy hajdúszoboszlói cég ka-
pott megbízást az új hódme-
zővásárhelyi hulladékudvar 
kialakítására.
 A hivatalos portálon megjelent 
értesítés szerint Hódmezővásárhe-
lyen hulladékgyűjtő udvar tervezési 
és kivitelezési feladataira szerződött 
a versenyeztetés során nyertes vál-
lalkozás. A létesítményt a szükséges 
konténerekkel, edényzettel együtt 
kell majd átadnia, amely a jövőben 
megkönnyíti a lakosság számára a 
különböző hulladékok elkülönített 
gyűjtését. Három ajánlattevő közül 
az Aqua-General Kft.-t hirdette ki 

győztesként a közbeszerzést kiíró 
Nemzeti Fejlesztési Programiroda 
Nonprofit Kft és a hódmezővásárhe-
lyi önkormányzat. A leendő telepet 
körbekerítik, közművesítik, közúti 
csatlakozással ezer négyzetméte-
res, beton burkolattal ellátott hul-
ladékudvart alakítanak ki rajta. 33 
darab, különböző méretű edényzet 
és két konténer teszi majd lehetővé 
a szelektált hulladékok biztonságos 
elhelyezését. 
A munkáról május 10-én írták alá a 
szerződést a felek, a nyertes cég 162 
millió forintért vállalta a megbízást. 
A kft.-nél érdeklődésünkre elmond-
ták, feltételes szerződésről van szó, 
ami akkor lép életbe, ha a teljes for-
rás rendelkezésre áll. A társaságnak 
12 hónapja van a teljesítésre. 
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SÓGOR-GATE • Másodszor sem nyilvánított véleményt a Fidesz  
a rokonok kizárásáról

Benkő Zsolt vár 
a szavazással
MUNKATÁRSUNKTÓL

 Márki-Zay Péter szeret-
te volna, ha a Fidesz-KDNP 
képviselői is megszavaz-
zák a Polgármesteri Hivatal 
Beszerzési Szabályzatának 
összeférhetetlenségi pont-
járól szóló módosítást, ám 
ezt nem tették meg. Benkő 
Zsolt azt mondta, elítéli ha 
egy városi vezető közvet-
len hozzátartozója pályázik 
(később már a közeli hozzá-
tartozó kifejezést használ-
ta). Végül a beszerzési sza-
bályzat módosításának ezen 
részét leszavazták.
 Benkő Zsolt és a kormánypár-
ti frakciók tagjai tartózkodtak a 
szavazáskor, Horváth Zoltán és 
Benkő Zsolt színjátéknak nevezte 
az előterjesztést. A szavazás előtt 
Benkő Zsolt azt mondta, mind a 
múltban, mind a jelenben, mind a 
jövőben nem tartja elfogadhatónak 
azt, ha bármely városvezető köz-
vetlen hozzátartozója (később már 
a jogi nyelvben is használt közeli 
hozzátartozó kifejezést használta) 
pályázik. Benkő szerint a polgár-
mester viszi politikai színtérre ezt a 
kérdést, és mindent megtesz annak 
érdekében, hogy országos politikát 
csináljon belőle, meglátása szerint 
csak ezért várnak a szavazással.
A beszerzési szabályzat módosí-
tását csak akkor támogatta volna, 
mondta, hogyha az adott konkrét 
esetben Fonay Tibor visszavonná a 
pályázatát. Így viszont tartózkodott, 
illetve nem szavazott, párttársaival 

együtt. Márki-Zay Péter elmondta, 
a visszalépést sógornőjének a férje 
felajánlotta, ám a visszavonásra 
nem volt ok, mert tisztességes ver-
senyben, a város érdekeinek meg-
felelően, a legjobb ajánlattal nyerte 
el a Szent Antal utca átépítésének 
megtervezését.
A polgármester először a Fi-
desz-KDNP képviselőit kérte fel 
szavazásra, akik közül volt, aki nem 
szavazott, és volt, aki tartózkodott. 

 Benkő Zsolt a véleményező ülésen először helytelenül 
közvetlen, majd helyesen közeli hozzátartozókról beszélt 
akkor, amikor azt mondta, elítéli, ha egy városvezető kö-
zeli hozzátartozói elindulnak egy pályázaton. Nyilvánvaló-
an városi pályázatra gondolt. 
Fonay Tibor azonban a Polgári törvénykönyv szerint nem 
közeli hozzátartozója Márki-Zay Péternek. A közeli hoz-
zátartozók ugyanis:
- a házastárs, 
- az egyeneságbeli rokon, 
- az örökbefogadott, a mostoha- és a nevelt gyermek, 
- az örökbefogadó-, a mostoha- és a nevelőszülő és a test-
vér;
Az ügyben hozzátartozó valóban van, mert a Szent An-
tal utca felújítását elnyerő cégben érintettséggel bír Már-
ki-Zay Péter sógornője, tehát házastársának testvére, ez 
pedig hozzátartozói viszony. Az előterjesztést egyébként 
ezzel a szöveggel, tehát a hozzátartozó kizárásával szavaz-
hatták volna meg a szabályzat módosítását, azonban ezt 
nem tették meg.
Az már más kérdés, hogy Benkő Zsolt csak egy városvezető 
érdekeltsége esetén ítéli el a közeli hozzátartozók pályá-
zását, vagy országos szinten, például egy miniszterelnök 
lánya, veje, testvére, apja esetében is.

VIDÉKFEJLESZTÉS • A nyertes székhelye megegyezik a Országos Dohányboltellátó Kft. címével

570 millióból erdősíthet egy vásárhelyi 
szövetkezet
B. D.

 570 millió forint támoga-
tást nyert erdősítésre a hód-
mezővásárhelyi székhelyű 
Országos Dohányboltellátó 
Kft-vel azonos címre be-
jegyzett Madosz Szövetkezet 
a Vidékfejlesztési Program-
ból. A nyertesnek október-
ben ítélték meg az állami for-
rást, amihez nem kell önerőt 
biztosítania, azonban csak 
idén márciusban jegyezték 
be erdészeti tevékenységét. 
A pénzből nagyságrendileg 
több mint 500 hektár erdő 
telepíthető a város határá-
ban.

 Vásárhely a rengetegben – gi-
gantikus erdősítésbe kezdhet a Ma-
dosz Első Magyar Dohánytermelő 
beszerző és Értékesítési Szövetke-
zet, miután tavaly októberben 570 
millió forint támogatást nyert a Vi-
dékfejlesztési Programból. A meg-
ítélt összeg háromszor annyi, mint 
amennyit – 182 milliót – a többi vá-
sárhelyi gazdálkodó összesen meg-
nyert 2020 januárja óta: gyűjtésünk 
alapján többnyire 2-5 millió forint 
közötti állami forráshoz jutottak a 
kedvezményezett pályázók, elvétve 
találtunk 20-30, esetleg 50 milliós 
tételt. A projekt teljes költsége a tá-
mogatás összegével azonos a győz-
teseket listázó kormányzati portál 
adatai alapján, így 100 százalékig 
államilag finanszírozott.

ÖNKÉNTESSÉG • A képviselő rendbe tette  
a Mester utcai játszóteret 

Gyöngyösi Ferenc 
újra füvet vág

BOTTYÁN RÓBERT

 Az önkormányzati képvi-
selő tavaly is karbantartott 
több béketelepi zöldterüle-
tet,  idén szeretné sűrűbben 
lenyírni a füvet, hogy ezzel is 
költséget csökkentsen a vá-
rosnak.
 Gyöngyösi Facebookra feltöltött 
bejegyzésében emlékeztet: az elmúlt 
esztendőben fűgyűjtős adaptert 
csatolt a fűnyíróra, majd a levágott 
füvet halomba szedte, amit a HMSZ 
ZRt. munkatársai elszállítottak, 
majd annak elhelyezéséért is fize-
tett a város. Most, hogy nem hagyja 
nagyra nőni a füvet, az a helyszínen 
marad a további költségek meg-

szüntetése érdekében.
„Kaptam már olyan kérdést, hogy ezt 
miért csinálom, hiszen ez nem az én 
dolgom. Erre csak az a válaszom, hogy 
azért, mert jól esik. Mehetnék kondi-
terembe is mozogni, de azt gondolom, 
hogy az itt elvégzett munkától is el le-
het fáradni és még hasznos is. A város-
nak pénzt takarít meg és elérhetőbbé is 
teszi a kapcsolattartást a lakosokkal” 
– fogalmazott a képviselő.
Ugyanakkor Gyöngyösit elszomo-
rítja, hogy a padok alja tele van ci-
garetta csikkekkel. Azt kéri, akik el-
mennek a játszótérre, úgy hagyják a 
környezetet, ahogyan ők is „találni” 
szeretnék, ha megérkeznek.
A játszótér rendbetétele kb. 4 órát 
vett igénybe számára. 

(Közeli) Hozzátartozó

Végül a javaslatot 2 nem és 10 tar-
tózkodás mellett nem fogadták el. 
Márki-Zay Péter azt mondja, kíván-
csian várja, hogy megszavazzák-e a 
fideszesek, hogy állami pályázato-
kon se nyerhessenek a rokonok. Ha 
ők megszavazzák, mi is megsza-
vazzuk - tette hozzá. Addig tiszta 
versenyben a legalacsonyabb ár nyer 
Vásáhelyen, legyen szó Lázár János 
rokonáról, lásd térfigyelő kamerák, 
vagy az ő sogoráról. 

FOTÓ: GYÖNGYÖSI FERENC FACEBOOK OLDALA

A Madosz Szövetkezetnél fő tevé-
kenységeként gabonafélék, hüvelyes 
növény, olajos mag termesztését 
jelölték meg a hivatalos cégjegy-
zékben, ám idén márciusban bővült 
a tevékenységi kör: az erdészetet és 
erdőgazdálkodást is bejegyeztet-
ték. A szövetkezet székhelye meg-
egyezik azzal a vásárhelyi címmel, 
ahova a 2019-es év 11. legnagyobb 
forgalmú hazai cége, a Sánta János 
érdekeltségébe tartozó Országos 
Dohányboltellátó Kft. van bejelent-
ve. A nyilvános cégadatok szerint a 
szövetkezet ügyvezetője Sánta János 
István, akinek fővárosi ingatlanüz-
letéről nemrégiben számolt be a 
Privátbankár. 
Az erdőtelepítés hektáronkénti egy-
ségára hozzávetőlegesen egymillió 

forint. Vagyis az elnyert állami tá-
mogatásból több mint 500 hektáron 
végezhető el erdősítés. 
Ami még lényeges a témával kap-
csolatban: 2019 őszén jelentették 
be, hogy az erdőtelepítési uniós pá-
lyázatnál az erdőtelepítések jövede-

lempótló támogatásának összegét az 
eddigi hektáronkénti 174 euróról 432 
euróra növelték, és annak időtarta-
mát minden fafajnál egységesen 12 
évre emelték. A támogatási kérelem 
benyújtására nyitva álló utolsó nap 
2021 december 31. 

TÖBB MINT FÉLEZER HEKTÁRON KEZDŐDHET ERDŐNEVELÉS
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NYITÁS • A BFMK is csatlakozott az országos akcióhoz

Visszatér az élet a 
művelődési központokba
V. R.

 Az ország 14 Agórájának 
és a Nemzeti Művelődési In-
tézet összefogásának ered-
ményeként május derekán 
egyidőben tartották meg a 
hazai kulturális szféra ka-
punyitógató rendezvényét. 
A programhoz a Bessenyei 
Ferenc Művelődési Központ 
is csatlakozott, ahol szintén 
videóüzenetekkel és szemé-
lyesen tisztelegtek a politi-
kusok, a városvezetők és a 
szakemberek az előtt, hogy 
az intézmények újra fogad-
hatják a látogatókat, még ha 
jelenleg csak védettségi iga-
zolvánnyal.
 Köszönet az elmúlt időszak küz-
delmeiért és kreativitásáért, hiszen 
a kulturális területen dolgozók a 
bezárások ellenére sem engedték 
el a közönség kezét - hívta fel a 
figyelmet Fekete Péter kultúráért 
felelős államtitkár videóüzeneté-
ben, amelyet a Nemzeti Művelődési 
Intézetből az ország valamennyi 
Agórájában egyszerre láthattak az 
érdeklődők.
Varga Anikó, a Bessenyei Ferenc 
Művelődési Központ igazgatója sze-
rint ez egy nagyon nagy nap, amely 
egy közös összefogás is egyben, hi-
szen ehhez a programhoz 14 Agóra 
csatlakozott, amelyet a Nemzeti 
Művelődési Intézet indított útjára. 
Több mint 3000 település rész raj-
ta részt, kisebb közösségi házak és 
terek kapcsolódásával - mondta a 

Vásárhelyi Televíziónak.
Márki-Zay Péter polgármester 
szintén képernyőn keresztül, vi-
deóüzenetben üdvözölte a kulturális 
intézmények széleskörű nyitását: 
Megtartjuk azokat a rendezvé-
nyeket, amelyekről eddig le kellett 
mondanunk, olyan kiállításokat 
tudunk most már látogatni, amelyet 
az elmúlt időszakban nem lehetett. 
A legfájóbb talán itt Vásárhelyen, az 
Őszi Tárlat.
Az elmúlt másfél évben sok prog-
ramról kellett lemondani, ami azért 
is volt nehéz, mert Hódmezővá-
sárhely mindig is a kultúra városa 
volt - emelte ki dr. Kis Andrea alpol-
gármester. - Mindannyian vágyunk 
arra, hogy közösségi programokon 
vehessük részt, hogy az elménk és a 
szívünk kulturális szépséggel teljen 
meg. 
Voltak, akik már alig várták, hogy 

újra aktív részesei lehessenek a vá-
ros kulturális életének, jelen esetben 
Koncz Barbara és az Árendás Nép-
táncegyüttes produkcióinak. - Na-
gyon jó, hogy már idáig eljutottunk, 
most már elkezdődik egy kis közös-
ségi élet - jegyezte meg a megnyitó 
egyik résztvevője, Balogh Zoltánné. 
- Nagyon hiányzott, nagyon bezár-
tak voltunk, nem mertünk kimoz-
dulni. Így most már könnyebbség, 
hogy bárhová mehetünk, van vé-
dettségi igazolványunk - tette hozzá 
Juhász Istvánné.
Míg a kültéri  előadásokat a járó-
kelők is élvezhették, addig csak a vé-
dettségi igazolvánnyal rendelkezők 
nézhették meg az épületben meg-
nyílt, Agórákat bemutató molinó 
kiállítást, amely egészen augusztus 
végig látogatható a BFMK-ban. 

KIÁLLÍTÁS • Védettségi igazolvány nélkül is megnézhetjük a lejátszót

100 éves gramofon a kirakat-kiállításon
B. R. - V. R.

 Egy vásárhelyi család pad-
lásáról került elő az a több 
mint 100 éves gramofon ké-
szülék, amelyet a Tornyai 
János Múzeum restauráto-
rai több hónapos szaksze-
rű munkával „varázsoltak” 
működőképessé. Május 13. 
óta bárki megtekintheti a 
jellegzetes, ezüstösen csil-
logó tölcsérű, fenyőfa és 
ónlemez borítású zeneleját-
szót, amelyet a közgyűjte-
mény sétálóutcai, pénztári 
ablakában állítottak ki – tá-
jékoztatta szerkesztőségün-
ket a Tornyai.
  A gramofon egy felajánlás révén 
került a tavalyi évben a Tornyai János 
Múzeum Néprajzi Gyűjteményébe. A 
gépi zenelejátszás korai szakaszából 
származó gramofon az 1900-as évek 
első évtizedében értékes és modern 

AZ ÁRENDÁS NÉPTÁNCEGYÜTTESSEL NYITOTT A BFMK

tárgyként kerülhetett egy vásárhelyi 
polgárcsalád otthonába. A feltehe-
tően bécsi gyártmányú tárgy díszít-
ményei közt a leghangsúlyosabb a 
petúnia virágra emlékeztető színes 
hangtölcsér, valamint a furnérozott 
test frontját ékesítő domborított 
ónlemez, amely mulatozó puttókat 
ábrázol.
A lemezjátszó rozsdás hangtölcsér-
rel, elvetemedett ládával, azonban 
összes tartozékával érkezett a vá-
sárhelyi múzeumba. Molnárné Ba-
lázs Zsuzsa vezetésével megtörtént 
a virágformájú tölcsér és az ón-
domborítások korróziómentesítése, 
valamint a furnérlemezek kiegészí-
tése. A műtárgy aprólékos restaurá-
lás eredményeként nemcsak egykori 
fényét nyerte vissza, de újra műkö-
dőképessé is vált.
Vásárhelyen az 1900-as évek elején 
még luxusnak számíthatott a nagy 
tölcséres szerkezetet. Tulajdonosa 
még klasszikus zenét hallgathatott. 
A hanglejátszó készüléket Berliner 

találta fel a 19. század végén, de még 
évtizedekkel a rádiókorszak előtt, 
így szélesebb tömegek számára is 
elérhetővé tette a hanglemezre rög-
zített muzsikát. Vásárhelyen azon-
ban akkoriban ez még elsősorban a 
tehetősek kiváltsága volt.  
Ez a hanglejátszó szerkezet feltehetően 
bécsi készítésű, vagy legalábbis osztrák 
gyártócégtől kerülhetett ide - mondta 
a Vásárhelyi Televíziónak Terendi 
Viktória, a Tornyai János Múzeum 
néprajzosa.  - További fontos infor-
máció, hogy ez a tárgy alapvetően a 
polgári kultúrához tartozott, tehát egy 
vagyonosabb családnak a birtokába 
került, akik úgymond az értelmiség-
hez, a város elitjéhez tartozhattak.   
A felújított gramofon nemcsak a 
néprajzi, hanem az egész intézmé-
nyi gyűjtemény egyik fontos ékköve 
lett, ezért a következő napokban a 
Tornyai János Múzeum főbejára-
tánál lehet megcsodálni a múzeum 
ablakán át – védettségi igazolvány 
nélkül is! 

BELÜLRŐL FOTÓZTUK, DE KÍVÜLRŐL IS MEGCSODÁLHATJUK A TÖBB MINT 100 ÉVES 
GRAMOFONT

KOSÁRSULI • Dr. Elek András halála után 
kellett új elnökséget választani 

Szabó Attila az új elnök
BOROS TAMÁS

 Szabó Attila elnök, Uta-
si Gábor és a most alelnök-
ké megválasztott Vas Péter 
mellé Bartucz Csaba és Mar-
tonosi János alelnök új tag-
ként került be az elnökségbe. 
Az idény utolsó, Békés elleni 
mérkőzése előtt beszélget-
tünk Szabó Attilával.
 Nem volt egyszerű tudomásul 
venni legendás klubvezetőnk ha-
lálát, mondta Szabó Attila. Mivel 
csak Andrásnak volt aláírási joga, 
ezért a Kosársuli fennmaradása ér-
dekében ennek jogi oldalát kellett 
először tisztázni. Itt olyan egyszerű 
napi dolgokra kell gondolni, mint 
egy adott mérkőzésre idegenbe a 
csapat utaztatása. Ezentúl már nem 
csak egy ember, hanem az elnök 
akadályoztatása esetén annak két 
helyettese is aláírhat. Ez még akkor 
is nehézséget, hogyha nyugodtan 
mondhatom, minden egyes partne-
rünk nagyon rugalmasan állt a kér-
déshez. Mostanra kijelenthető, hogy 
nem maradt el mérkőzés, edzés, 
mindenkinek a bérét és járulékait 
hiánytalanul ki tudtuk fizetni.
Kiváló alapszakasz végén a 4. helyen 
végeztünk, de a haláleset és mert 
sérüléshullám sújtott minket, nem 
sikerült a rájátszás. Kevés, olykor 
csak 6-7 hadra fogható játékossal 
tudtunk kiállni a rájátszás mérkő-
zéseire, ha Molnár Bence vagy Béres 
Nándor nem sérül le, komolyabb 
eredményeket érhettünk volna el.
Utánpótlás csapataikkal alapvetően 
elégedettek lehetnek. Az U20-as 
csapat egy mérkőzés híján nem ju-
tott be az országos nyolcas döntőbe. 
Az U18 és U16-os együttes egész 

évben főtáblán játszhatott, ez azt 
jelenti, hogy először a legjobb 16 kö-
zött pattogtathattak. Végül az U16-
osok a 25-32, az U18 pedig a 17-25 
között fejezte be a bajnokságot.
Az U14-ben 2 csapatot indítottak. A 
fiatalabbaknak ez tanulóév volt, a 
regionális bajnokságban a közép-
mezőnyben végeztek, a másik csa-
patunk ebből a korosztályból pedig 
majdnem feljutott a 32-es főtáblára. 
Itt fontos volt, hogy mindenki tud-
jon szerepelni. Egyébként is ez az 
a korosztály, ahol el kell dönteni, 
hogy mennyire kívánják komolyan 
venni a kosárlabdát. Versenysport 
ez nekik vagy csupán játék.
Korosztályok szerint pedig legalul 
az U11 és az U12-es csapatok is a 
területi illetve régiós, több napos 
jamboree-ra jutottak, ami a járvány 
miatt most elmaradt. Fontos, hogy 
minél több vásárhelyi fiatal játsz-
hasson, mondta az elnök.
Hozzátette, szerencsére van már jó 
néhány fiatal, akiket sikerült kine-
velni az évek alatt. Itt említeni lehet 
Mészáros Máté nevét, aki korábban 
szerepelt a válogatottban is, stabil 
első osztályú játékos. Demeter Attila 
is hasonló szinten szerepel, de ott 
van a fiatalabbak között Balogh Laci 
is, aki már kapott korosztályos válo-
gatott meghívót. Ő és más játékosok 
is kiemelt akadémiákhoz igazoltak. 
A realitás talaján kijelenthető, hogy 
tovább fogják tudni működtetni a 
Vásárhelyi Kosársulit. Ez a legfon-
tosabb, illetve az hogy Bandi bácsi 
örökségét tovább tudjuk vinni, és 
minél több vásárhelyi gyerek kosár-
labdázhasson a jövőben is. 
A Szabó Attilával készült  teljes 
interjút a hodpress.hu-n olvashat-
ják.



7.

2021. május 21.

Sport

LABDARÚGÓ EB • Hódmezővásárhelyen született játékos játszhat 
az Európa Bajnokságon 

Kecskés Ákos a bő 
keretben
BOTTYÁN RÓBERT

 A magyar labdarúgó-vá-
logatott szövetségi kapitá-
nya, Marco Rossi kihirdet-
te az Európa-bajnokságra 
készülő 30-as bő keretét, 
amelyből majd 26 játékost 
nevezhet a tornára. A listán 
szerepel a vásárhelyi szüle-
tésű Kecskés Ákos is. 
 „Ahogy korábban már többször el-
mondtam, főként azokra a játékosokra 
számítok, akik oroszlánrészt vállaltak 
az Eb-kijutásból és a Nemzetek Ligá-
ja-feljutásból” – összegzett Marco 
Rossi. Ugyanakkor az is fontos szem-
pont volt, hogy többségük többnyire 
játékban legyen, rendszeresen játsz-
szon a klubjában. Az egyetlen kivételt 
Szoboszlai Dominik jelenti, aki januári 
klubváltása óta nincs játékban, azon-
ban jelenleg ő az elsőszámú tehetsé-
günk, a válogatott egyik kulcsembere. 
Ha június 1-ig megfelelő állapotban 
lesz, akkor számítani fogok rá a szűk 
keretben is. Ha viszont nem, akkor 
kénytelenek leszünk visszaengedni 
klubjához – fűzte hozzá.
A válogatott OTP Bank Ligában ját-
szó játékosai, és akiknek a klubkö-
telezettségei már véget értek, május 
17-én kezdték meg a felkészülést 
Telkiben. A teljes keret pedig május 
24-től Ausztriában fog edzőtábo-
rozni 10 napig, majd június 4-én 
Ciprus, június 8-án pedig Írország 
ellen játszik felkészülési mérkőzést 

a Szusza Ferenc Stadionban.
A magyar válogatott június 15-én 
Portugália ellen kezdi meg EB-sze-
replését a Puskás Arénában. Négy 
nappal később a franciák ellen lép-
nek pályára ugyanitt, június 23-án 
pedig Németország a müncheni Al-
lianz Arénában fogadja Marco Rossi 
csapatát.
A válogatott bő kerete: Kapusok: 
Bogdán Ádám (Ferencváros), Dibusz 
Dénes (Ferencváros), Gulácsi Péter 
(RB Leipzig), Tóth Balázs (Puskás 
Akadémia FC). Védők: Bolla Bend-
egúz (MOL Fehérvár FC), Botka End-
re (Ferencváros), Fiola Attila (MOL 
Fehérvár FC), Hangya Szilveszter 
(MOL Fehérvár FC), Kecskés Ákos 
(Lugano), Lang Ádám (Omonia), 
Lovrencsics Gergő (Ferencváros), 

HFC • Nehezebb helyzetbe hozta magát  
a csapat

Szerződést bontott 
Kandó Róbert és  
a csapat vezetése
MUNKATÁRSUNKTÓL

 Nem maradt következ-
mény nélkül a sereghajtó 
Majosi SE elleni kínos fias-
kó a Hódmezővásárhelyi FC 
NB III-as labdarúgó csapa-
tánál. A klub tájékoztatása 
szerint május 13-án a Hód-
mezővásárhelyi Futball Club 
és Kandó Róbert, a felnőtt 
csapat vezetőedzője közös 
megegyezéssel szerződést 
bontott. Hiába azonban az 
új edző, valami eltört a csa-
patnál és ezt a Monor elleni 
mérkőzés is bizonyította.
A szezon hátralévő három mérkőzé-
sére Bacsa Zsolt edző és Ludánszki 
Bence játékosedző vette át az NB III-
as csapat irányítását.
„Elsősorban szeretném megköszönni 
Kandó Róbert eddigi munkáját. Saj-
nálom a közösen meghozott döntést, 

ám az egyesület elnöksége is úgy érzi, 
hogy új arcra van szükségünk a benn-
maradás kivívásához. A döntésünk ér-
telmében Bacsa Zsolt edzői munkáját 
Ludánszki Bence játékosedzőként fog-
ja segíteni, így áll össze az edzői team a 
maradék három bajnoki mérkőzésen” 
– fogalmazott a döntéssel kapcso-
latban Horváth Zoltán klubelnök.
„Nagyon nehéz helyzetben lévő csa-
patot vettem át az előző évben. Sikerült 
valamit letenni az asztalra, a vonal 
fölé kerültünk az elmúlt hetekben, 
ám úgy érzem, hogy megtört valami 
és hiszem, hogy egy új impulzus most 
többet tud segíteni a csapaton, mint én. 
Az utolsó három mérkőzésre sok sikert 
kívánok a csapatnak” – nyilatkozta 
Kandó Róbert.
Sajnos az új seprű sem sepert jól. 
A HFC május 16-án fogadta a Mo-
nor együttesét és megsemmisítő, 
7-0-ás vereséget szenvedtek. Ezzel 
visszacsúsztak a kiesést jelentő 16. 
helyre, 2 fordulóval a vége előtt. 

TÁJFUTÁS • Az újranyitás jegyében is telt az országos seregszemle

Több száz futó lepte el a belvárost
V. R. - S. K.

 A helyszíni nevezésekkel 
a tervezetthez képest jóval 
többen, mintegy 850 - 900-
an vettek részt a tájékozó-
dási futás diákolimpiai dön-
tőjén és kísérő versenyén 
május 15-én Hódmezővá-
sárhelyen, ahol rövidtávon, 
illetve váltóban kellett tel-
jesíteniük a sportolóknak. A 
Hód-Mentor SE szervezésé-
ben megvalósuló nagysza-
bású rendezvényen a helyiek 
is képviseltették magukat, 
akik éppen csak lecsúsztak 
a dobogóról, de így is az or-
szág legjobbjai közé kerül-
tek.
 Az ország legjobb, ifjú tájfutói 
először Hódmezővásárhelyen, más-
nap pedig Sándorfalván mérték ösz-
sze tudásukat. A tájékozódási futás 
diákolimpia országos döntőjének 
megrendezési jogát a Hód-Mentor 
SE még tavaly nyerte el a magyar 

szövetségtől, csak akkor a járvány 
miatt el kellett halasztania a ver-
senyt, amit a vásárhelyi szervezet 
ezen a hétvégén pótolt. A sportágnak 
idén ez volt a legnagyobb létszámú 
megmérettetése.
A belváros szombaton valóságos 
sportközponttá változott. A Hő-
sök terétől a Városháza udvarán át 
egészen a sétáló utcáig mindenhol 
futókkal lehetett találkozni, akik 
térképpel a kezükben időre keresték 
a kijelölt ellenőrzési pontokat. Meg-
határozott útvonal nem volt, 20- 25 
különböző pályát kellett teljesíteni-
ük a tájékozódási futás diákolimpiai 
döntőjében, valamint a felnőtt és a 
szenior kategóriában induló sporto-
lóknak. 
Petróczki Ádám, a Hód- Mentor SE 
elnöke szerint ezeknek a rövidtávú 
futamnak igazán az a nehézsége, 
hogy több belső udvart, kaput is 
megnyitottak és nagyon nagy tem-
póval kellett ezeket megtalálni. - Az 
ellenőrző pontok elérése gyaloglás 
és kocogás közben nem olyan nagy 
kihívás, de itt nagyon komoly fu-

a vásárhelyi rendezés. Kocsis Domi-
nik Bence úgy gondolja felkészült, 
mégis jobban is teljesíthetett volna, 
de az érettségi miatt sok időt töltött 
tanulással is. A váltóversenyen tár-
sával, Lóránttal futott.
A veszprémi szakosztály tagjai nagy 
lelkesedéssel szurkoltak verseny-
zőiknek. Körülbelül 50-en érkez-
tek Hódmezővásárhelyre, Németh 
Zsoltné szakosztályvezető elmond-
ta, hogy sajnos sokat nem tudtak 
megnézni a városból, de nagyon 

Spandler Csaba (Puskás Akadémia 
FC), Szalai Attila (Fenerbahce), 
Willi Orbán (RB Leipzig). Középpá-
lyások: Cseri Tamás (Mezőkövesd 
Zsóry FC), Gazdag Dániel (Budapest 
Honvéd), Holender Filip (Partizan 
Beograd), Kleinheisler László (NK 
Osijek), Nagy Ádám (Bristol City), 
Nego Loic (MOL Fehérvár FC), 
Schäfer András (DAC), Sigér Dávid 
(Ferencváros), Szoboszlai Dominik 
(RB Leipzig) Támadók: Hahn János 
(Paksi FC), Nikolics Nemanja (MOL 
Fehérvár FC), Sallai Roland (Frei-
burg), Schön Szabolcs (MTK Buda-
pest), Szalai Ádám (Mainz), Varga 
Kevin (Kasimpasa), Varga Roland 
(MTK Budapest). 

KECSKÉS ÁKOS

tótempóval mennek különösen a 
nagyobbak és futás közben tájéko-
zódnak. 
Ezek a rövidtávú, légvonalban 3 - 4 
km-es pályák - a tapasztalatok 
szerint - akár negyedóra alatt telje-
síthetők, ha a sportoló jól tud ösz-
szpontosítani - nyilatkozta a helyi 
Bánfi Botond, aki a 2004/2005-os 
korosztály mezőnyében 42-ből a 9. 
lett. - Nemcsak az erőnlét és a fu-
tóteljesítmény számít, hanem az is, 
hogy fejben is nagyon ott kell tenni. 
Ha sprintnél és egy kicsit hibázol, 
azon akár három helyezés is múlik. 
Tankó Lili ugyancsak Vásárhelyt 
képviselve ért el előkelő helyezést.  
- N2-es, női kategóriában, a 10 - 12 
évesek versenyében vettem részt, 
ahol 40-en voltunk és az 5. lettem 
az országból. Szerintem ez jó ered-
mény.
A harmadik korcsoportban a szintén 
helyi Vass László 5., Búz Levente pe-
dig a 6. helyen végzett. 
A rendezvényre az ország minden 
pontjáról érkeztek versenyzők. A 
zalaegerszegieknek nagyon tetszett 

tetszett nekik a nyugalom, amit 
szerintük Vásárhely közvetít. A szál-
lásuk Mártélyon volt, már előző nap 
is ott aludtak.
A tájékozódási futásnak idén ez volt 
az egyik legnagyobb megméretteté-
se, mintegy 850-900 résztvevővel. A 
rövidtávú, városi futamok ünnepé-
lyes eredményhirdetését követően 
sem pihenhettek a sportolók, hiszen 
másnap Sándorfalván erdei pályán, 
hosszútávon is bizonyítaniuk kel-
lett. 
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Színes

MOZGÁSBAN • Berényi dr. és csapata visszafoglalta a mártélyi 
kerékpárutat

Önkéntesek akcióban
K. A. - B. D.

 Sövényültetésre készül-
tek, az még nem valósul-
hatott meg május második 
hétvégéjén, de a mártélyi 
kerékpárutat visszafoglalták 
a természettől dr. Berényi 
Károly és társai.
 Nagyon szeretünk kerékpároz-
ni – mesélte a szombat délelőtti 
munka közben dr. Berényi Károly, 
alpolgármester, aki kerékpártúrák 
szervezőjeként is ismert. – Mártély 
közel van és jó út vezet odáig. A múlt 
évben is gyakran jártunk erre és 
észrevettük, hogy a természet kezdi 
visszavenni a területet, visszafog-
lalni, ami az övé. Már majdnem a 
kerékpárút feléig bekúszott a földdel 
együtt a tarack és a fű. Vártuk az 
alkalmat, hogy egyszer nekifoghas-
sunk. Most ránk mosolygott a nap is, 
tegnap még egész nap esett az eső, 
de reggel láttuk, hogy ma velünk van 
a Jóisten is.
Erdetileg sövényt szerettek volna 
ültetni a kerékpárút mellé, de ehhez 
a közútkezelőtől engedélyt kell kap-
niuk. A sövénynek szánt növények 

500 MÉTERES SZAKASZT TISZTÍTOTTAK MEG, A 47-ES ELKERÜLŐ KÖRFORGALMÁTÓL A 
KENYERE-ÉR FELETT ÁTÍVELŐ FAHÍDIG. FOTÓ: BUDAI DÁNIEL

már megvannak, ha nem ide, akkor 
a városban valamelyik parkba vagy 
játszótérre ültetik el a bokrokat.
– A mai munka arról szól, hogy a 
kerékpárutat visszafoglaljuk. Min-
denki jött is, aki ígérte – nyugtázta a 
város alpolgármestere. - Szépen ha-
ladunk. Több mint 10-en vagyunk, 
ami elég is, és délre végzünk.
Az önkénteseket kellemes meglepe-
tés érte, jöttek a mártélyiak, meg-
köszönték az önkéntesek munkáját, 

ásványvizet, üdítőt hoztak a szorgos 
csapatnak.
– Lesz még folytatás – mondta a 
szervező. – Gyakran kritikát ka-
punk, hogy nekünk más dolgunk 
van. Én viszont azt gondolom, hogy a 
szabadidőnkben azt csinálunk, amit 
akarunk. Sokan úgy gondolkozunk, 
hogy a család és magánélet mellett 
a közért is teszünk önkéntesként, a 
mai nap is erről szólt. 

TÁMOGATÁS • Az önkormányzat is segít  
a rászorulóknak

200 gyerek 
étkeztetését 
szervezik
MUNKATÁRSUNKTÓL

 A nyári gyermekétkezte-
tés keretében idén – az ál-
lam által nyújtott normatív 
támogatáson felül – 200 fő 
hátrányos helyzetű gyermek 
étkezését szervezik meg.
 Hódmezővásárhely Megyei Jogú 
Város polgárai, vállalkozásai, civil 
szervezetei már több alkalommal 
bizonyították, hogy nemes célok ér-

dekében össze tudnak fogni. 
A nyári gyermekétkeztetés megva-
lósításához ismételten szükség van 
mindenki összefogására, támoga-
tására. A mostani akció során napi 
egyszeri meleg élelmet biztosítana 
a város.
Az ehhez szükséges adomány a 
K&H Bank Zrt. vezetett 10400559-
00032625-00000006 számlaszám-
ra utalható, vagy a Polgármesteri 
Hivatal pénztárában személyesen is 
befizethető. 

RÁSZORULÓ GYEREKEKEN LEHET SEGÍTENI IDÉN IS

ÚSZÁS • Kiválóan sikerült a Gyarmati Kupa

Mindenkit megelőzött  
a NICS-HSÚVC
MUNKATÁRSUNKTÓL

 46 egyesület közül a 
NICS-HSÚVC csapata vég-
zett az élen az összesített 
pontversenyben a május 15-
16-án Hódmezővásárhelyen 
rendezett VIII. Gyarmati 
Kupa úszóversenyen. A Hód 
Úszó SE az ötödik helyen 
zárt.
 760 versenyző állt rajtkőre a 
kétnapos nemzetközi megmérette-
tésen, amin szerb és román spor-
tolók is részt vettek. A nézők előtt 
megtartott viadalt a Hódfürdő Kft. 
rendezte helyi sportszakemberek 
közreműködésével. A klubok verse-
nyét a 42 indulót nevező vásárhelyi 
NICS-HSÚVC csapata nyerte a deb-
receniek és a szegediek előtt, míg a 
Hód Úszó SE 46 tagú különítménye 
az ötödikként végzett.
A győztes egyesület színeiben Nagy 
Olivér, Musa Márk, Szabó Marcell, 
Nagynémedi Anna, Földesi Balázs, 

Mérai Janka, Kohan Benjamin, Szat-
mári Máté, Oláh Ádám, Grexák Nóra, 
Veszelovszki Eszter és Borsos Borisz 
szerepelt a legeredményesebben, 

míg a Hód Úszó SE-nél Horváth 
Ákos, Forján Anna, Lénárt Imre, Kis 
Noel, Kis Lara, Kovács Ákos és Tóth 
Emma nyert aranyérmet. 

KÉP: NICS-HSÚVC

ÚSZÓ EURÓPA-BAJNOKSÁG • Tisztes 
helytállás

Vásárhelyiek 
a döntők 
mezőnyében
MUNKATÁRSUNKTÓL

 Lapzártánkig egy 7., egy 8. 
és egy 12. helyezést értek el 
vásárhelyi úszók a budapesti 
úszó Európa-bajnokságon. 
 A NICS-HSÚVC két sportolója, a 
magyar állampolgár, de szerb szí-
nekben induló Szilágyi Csaba 100 
méter mellen a 12. helyen csapott 
célba, a szintén magyar állampolgár 

Nikolic Uros a 4 x100 méteres szerb 
gyorsváltó tagjaként 7. lett.
Az Ugrai Pannával felálló magyar női 
4 x 100 méteres gyorsváltó végül a 8. 
helyen zárt május 17-én, az egyé-
ni számában, 100 méter pillangón 
egyéni csúccsal a 21. helyen végzett 
a Hód Úszó SE tehetsége. 
A vásárhelyi úszók további eredmé-
nyeiről legközelebbi lapszámunk-
ban adunk hírt. 


